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Protokoll från ordinarie årsmöte 2025-02-20. 

Tid: 18:30 
Plats: Klubbstugan Furuvi samt via distans  
Närvarande: på plats 28 medlemmar. 

 
 

Mötets öppnande. 

Klubbens ordförande Pierre Arvidsson hälsade de närvarande välkomna och 
förklarade årsmötet öppnat. 

 
 

§1 Godkännande av kallelsen. 
 Kallelse har funnits på anslagstavlorna vid Furuvi och på ICA i Lekeryd, 

 LSSK:s facebooksida och hemsida, annons i Jönköpings Posten lördag 15/2. De 

närvarande medlemmarna ansåg att mötet var behörigen kallat. 

 

 

§2 Fastställande av föredragningslista. 
  Föredragningslistan gicks igenom, godkändes och fastställdes. 

 

 

§3 Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
  Mötet valde Pierre Arvidsson som ordförande och Sara Vesterberg som 

  sekreterare för mötet. 

 

 

§4 Val av två protokolljusterare tillika rösträknare för mötet. 
  Mötet valde Elin Falk och Bengt Johansson. 
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§5 Huvudstyrelsens och sektionernas verksamhetsberättelse 

 verksamhetsår 2024. 
 Verksamhetsberättelserna låg jämte övriga möteshandlingar på hemsidan 

under ”Årsmöte 2025”. Huvudstyrelsens verksamhetsberättelse genomgicks 

överskådligt av mötesordförande. Deltagarna gavs möjlighet till frågor och ev. 

kommentarer. Samtliga berättelser godkändes. 

 

§6 Huvudstyrelsens och sektionernas förvaltningsberättelse  

 (balans och resultaträkning) för verksamhetsår 2024. 
 Inkomster och utgifter gicks igenom. Kassör Marita Rydberg pekade på lite 

olika poster som har stuckit ut under året. Den totala omsättningen var 1464K 

och gav ett resultat på +18K. Sökt bidrag av olika slag som blivit godkända och 

hjälp till med den stabila ekonomin som vi har i föreningen. 

 Berättelsen godkändes. 

 

§7 Revisionsberättelse. 

Ulf Andersson läste upp revisionsberättelsen. Han sa att allt befanns vara i god 
ordning. Allt är kontrollerat och inget föranleder någon anmärkning. Allt är 
gjort enligt god redovisningssed. Revisorn Ulf Andersson rekommenderade 
därför att styrelsen får ansvarsfrihet för det gångna året. 

§8 Fråga om ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 

Med stöd av verksamhetsberättelsen, den ekonomiska redovisningen och 
revisionsberättelsen beviljades styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 
verksamhetsåret med ett unisont "Ja". 
 

§9 Val av ledamöter till den nya huvudstyrelsen. 

Ordförande  Pierre Arvidsson   valdes till 2026 
Sekreterare Uppdraget delas mellan ledamöterna Vakant  
Kassör Marita Rydberg  kvarstår till 2026 
Intendent  Johnny Segerhammar  kvarstår till 2026 
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§10 Val av ledamöter till sektionerna. 

FOTBOLL 
Ledamot  Mattias Andersson valdes till 2026 
Ledamot  Roger Burman valdes till 2026 
Ledamot  Maria Karlsson valdes till 2026 
Ledamot  Elin Falk  valdes till 2026 
Ledamot   Cecilia Eklind  valdes till 2026 
Ledamot   Oskar Werning valdes till 2026 
Ledamot  Niklas Fong  valdes till 2026
  
 
 
FRIIDROTT 
Ledamot  Leif Carlsson  valdes till 2026 
Ledamot  Sara Vesterberg valdes till 2026 
Ledamot  Jan Svensson  valdes till 2026 
Ledamot  Nina Hagmarker  valdes till 2026 
Ledamot  Didrik Andersson valdes till 2026 
Ledamot  Joel Wilén  valdes till 2026 
 
 
SKID-&ORIENTERINGS-SEKTIONEN 
Ledamot  Hans-Jörgen Hansson valdes till 2026 
Ledamot  Harald Henriksson valdes till 2026 
Ledamot  Bengt Nordh  valdes till 2026 
Ledamot  Bernt Trofast  valdes till 2026 
Ledamot  Anita Andersson valdes till 2026 
Ledamot  Lennart Jansson valdes till 2026 
Ledamot  Magnus Edgren valdes till 2026 
Ledamot  Sara Rendahl  valdes till 2026 
 

§11 Val av stugvärd. 

 Johnny Segerhammar   valdes till 2026 
 

http://www.lssk.nu/


 

 

 
 

Lekeryd-Svarttorps Sportklubb  

www.lssk.nu  

Furuvi-Idrottsvägen 4  

561 95 LEKERYD  

  

 

  

 

    

4 

§12 Val av revisorer. 

Ordinarie  Monica Thörnkvist   valdes till 2026 
Ordinarie  Vakant inget förslag   
Suppleant Magnus Jansson  valdes till 2026 
Huvudstyrelsen ansvarar för att en ytterligare en revisor tillsätts under 
kommande verksamhetsår 
 

§13 Val av 3 ledamöter till valberedningen. 

Leif Ljung    valdes till 2026 
Fredrik Sekley    valdes till 2026 
Malin Sandgren   valdes till 2026 
 
 

§14 Fastställande av verksamhetsplan för 2025. 

Pierre Arvidsson gick igenom denna och den godkändes i sin helhet av  
årsmötet. Sektionerna gör sina egna verksamhetsplaner kring idrottsutövandet 
där de ska innehålla värdegrund och målsättningar.  
 

§15 Fastställande av medlemsavgift för 2026. 

Årsmötet fastställde att medlemsavgifter kvarstår. 
Medlemsavgift  200 kr 
Medlemsavgift Familj  400 kr (boende i samma hushåll) 
 
Från årsmötet 2024, Träningsavgift/Säsongsavgift bestämmer respektive 
sektion ihop med huvudstyrelsen. 
 
 

§16 Budgetförslag för kommande verksamhetsår. 

Pierre Arvidsson gick igenom inkomst och utgiftsbudget. 
Budgeten är på 1 499 K.  

http://www.lssk.nu/
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Denna budget är att ha en god ekonomi i föreningen och kunna göra extra 
investeringar som material till sargen, läktare och även nät till elva manna mål.  
Något som inte ingår i budgeten 2025 är förråd ner till B-planen.  
Denna redovisning av budget godkändes i sin helhet av årsmötet. 
 

§17 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

Det kom in 3 motioner och i rätt tid till årsmötet. 

• Förslag Bänkar. 
Svar: Det finns bänkar. De problem som är med det är att bänkarna bärs 
fram men de bärs inte tillbaka. Detta skapar problem då gräsklipparna 
inte kan klippa ordentligt när bänkarna står i vägen. 

• Förslag Grillplats på Furuvi.  
Svar: Ser inget hinder med detta att de skulle finnas en grillplats på 
Furuvi. Det som är problematiskt är att vi inte vet vart den skulle 
placeras någonstans. Det gamla utegymmet kommer att vara kvar så 
där går de inte att ha en grillplats. Har man förslag får man gärna 
komma med det.  

• Förslag Tipspromenad.  
Svar: Just nu kommer vi jobba vidare som de är just nu. Även diskutera 
hur framtiden ska utveckla och se vad tipspromenaden kan bli i 
framtiden om den blir den samma eller komma med nya förslag på 
utveckling av den. Blev en fortsättning under övriga frågor så var god se 
övriga frågor.  
 

§18 Övriga frågor. 

• Träningsavgiften för friidrotten? 
Förslag för träningsavgifter finns i friidrottens budgetförslag. 

• Tipspromenaden? 
Se över hur de fungerar och vad som behöver utvecklas. Ska de vara en 
eventuell röstning om tipspromenaden ska vara eller inte vara kvar. 

• Digitalisera tipspromenaden? 
Idag digitaliseras samhället så varför inte göra tipspromenaden det 
också. Kom åsikter om detta då det kan vara svårt för barnen att vara 
delaktiga då de inte har mobil eller surfplatta som de kan svara på 

http://www.lssk.nu/
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frågorna med.  
Även åsikter om att det sociala försvinner om alla ska gå runt med en 
skärm framför sig och inte socialisera sig med varandra.  
Även åsikter om skärmtiden, samhället idag har exploderat i tekniken 
och har även kommit rekommendationer för skärmtid för barn och 
ungdomar. Även vuxna behöver komma ifrån skärmarna då de kan sitta 
allt för mycket framför dem. Tipspromenaden är ett sätt att socialisera 
och komma ut och ifrån skärmarna.  
I Tenhult används de digital tipspromenad men där de byter pappers 
barnfrågor varje vecka. Med vuxenfrågorna med de digitaliserande 
frågorna kan de uppdateras nationellt för att se vad men ligger i snitt i 
hela landet.  
Åsikter är att de är många föräldrar som känner ångest med 
tipspromenaden att ha ansvar för den och vara där en 
söndagsförmiddag samt behöva gå och sätta upp frågorna inför 
tipspromenaden. Om föräldrar ska vara hjälpsamma behöver den 
förändras om den ska vara kvar.  

• Fikat till tipspromenaden.  
Fotbollssektionen har diskuterat och tycker att det är mycket 
engagemang som läggs på fikat och tycker att de lag som har ansvar för 
fikat borde få in den inkomsten på sin lagkassa. Det är en önskan men 
det ser inte ut så idag men det är en diskussion som har startat.  

• Sportadmin hackat. 
En tjänst som många föreningar som liknar Laget.se heter Sportadmin 
blev hackat under 2024. Vi blev inte drabbade då vi använder Laget.se 
och inte Sportadmin. De föreningar som använde Sportadmin krävdes 
det x antal miljoner av hackarna för de föreningar inte skulle bli av 
information eller att de skulle läcka ut information som de hade kommit 
åt. 
Det gäller att vara uppmärksam med mejl och även sms då de kan vara 
någon som försöker att lura en för att komma åt konton. Det har varit 
att de kommit mejl eller sms från någon som säger att de är ledare men 
är ej det. Fråga ledare i klubben om du är osäker på om hen som du fått 
sms eller mejl av är delaktig i LSSK.  

http://www.lssk.nu/



